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Abstract (en)
A multiple-spectral-line laser (4), a near-infrared collimated laser diode (8) and an infrared collimated laser diode (12) are associated with mirrors
(5,9,13) and polarising cubes (6,10,14) which distinguish between outgoing and returning beams. Corresponding dichroic mirrors (16-18) for
different wavelengths direct the beams via a rotating polygonal mirror (19) to a system of reflectors (20-27) for scanning the products in transit on a
double conveyor (2). Additional mirrors (28,29) illuminating the undersides are inclined at about 30 degrees to the horizontal. During each sweep
occupying about 66 mu s a set of 128 analogue signals can be acquired for each product.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'analyse en vue du tri automatique de produits, notamment de fruits ou légumes, comprenant des moyens
d'éclairage ponctuel (4, 8, 12) aptes à générer un faisceau incident polarisé, des moyens (19) de déviation du faisceau incident polarisé aptes
à former une ligne lumineuse transversale, des moyens de réflexion latéraux (22, 23) aptes à permettre d'éclairer latéralement les produits, des
moyens de réflexion inférieurs (28, 29) aptes à permettre d'éclairer la face inférieure des produits, et des moyens de séparation (6, 10, 14) alignés
sur l'axe optique du faisceau incident polarisé et adaptés pour séparer ledit faisceau incident et l'énergie lumineuse dépolarisée rétrodiffusée.
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